
250114

© PEE EEEFrom: 5.1.2e
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Subject: FW: Bespreekpunten 2 juli + verslag vorig overleg werkgroep team [ERE
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Concept notitie Uitbesteden teststraten vs1.0.docx

Ik Heb morgen tussen 9-10 een afstemmingsoverleg voedselindustrie wat ik moet voorzitten, dus ben later in deze

call, of mss wel niet...

Kun jij?

Met vriendelijke groet,

www.rivm.nl/infectieziekten

van:IEEE© 2 dghor ni>
Verzonden: woensdag 1 juli 2020 21:50

<SERFEN@ggdghor.nl>;
5.1.2e

5.1.2e E SRE @berenschot.nl>;
5.1.2e

@ggdghor.nl>

Onderwerp: Bespreekpunten 2 juli + verslag vorig overleg werkgroep teamR FS

Beste allen,

Hierbij de agenda voor ons overleg van morgen:

Agenda vergadering TeamIEE: juli
* Regiegroep testen: terugkoppe ling[Ey
e Samenwerking (opschalings)labs
¢ Landelijk aanmeld nummer/callcenter testen en burgerportaal
* Svz CoronlT

« Concept notitie uitbesteding testlocaties (zie bijlage)
* Afstemmingism BCO
e Voortgang aanvrager test

* Communicatie/pers
* Productiecijfers
+ Overige veel gestelde vragen/aandachtspunten

Hieronder ook het verslag van het vorige overleg en de deelname link.

Verslag
Datum: 29-06-2020

Aanwezig: (verslag)
Te gast: I is onderdeel van het data team van het LCDK en verzorgt vandaag een korte presentatie.

* LCT stuurgroep: terugkoppelingFEES

Er is nagedacht over het eenvoudiger maken van de overlegstructuren en zaken beter bij elkaar te brengen. Er was een
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stuurgroep LCT en een bestuurlijke regiegroep testen en traceren. Deze worden vanaf as woensdag samengevoegd tot een

regiegroep testen en traceren. Dat betekent dat de LCT stuurgroep opgeheven wordt. Woensdag eerste vergadering nieuwe

regiegroep onder voorzitterschap van Die bestond al met 3 partijen: RIVM GGD GHOR NL en VWS.

Andere partijen worden toegevoegd. Met name uit laboratoria sfeer (VMML, de NVMM en pandemielabs). Daaronder ook een

tactisch niveau. Ook[JEEZuit aan namens LCDK. De zomermaanden worden hiervoor gebruikt om alles goed in te regelen

voor het najaar. Daar een start mee maken voor het zomerreces.

EEE mist de inhoudsdeskundige GGD’en.

[EEEflDaar zijn we mee bezig.

SEPIDe doorlooptijden daar is men kritisch op. AanBE de vraag of hij hierop wil reageren.

SXPEY Tijdstempels die we nodig hebben komen als we een paar systeemwijzigingen doorvoeren. Die wordt nu zorgvuldig gebouwd
en getest. Zit er voor het najaar in. Globaal weten we hoeveel mensen er pas op dag 3 uiteindelijk gebeld worden. Verder kunnen

de prioriteiten worden heroverwogen, maar er ligt een hoop, waaronder de pen test van foxit (burgerportaal). En nieuwe zaken

doorvoeren kost even tijd i.v.m. de stabiliteit van het systeem. Zaken doorschuiven zijn dus lastige afwegingen.

* Samenwerking (opschalings)labs

© Prognose testaanvraag (zie Bijlage)

BEgeeett hierover een presentatie. Het LCDK heeft gewerkt aan voorspellingen voor het aantal testafnames in juli/augustus. In

eerste instantie waren deze gebaseerd op de cijfers van het RIVM, maar inmiddels is er nieuwe data beschikbaar. Dus o.b.v. de

productiecijfers die bekend zijn sinds 1 juni, wordt zo goed mogelijk in kaart gebracht of er herzieningen plaats moeten vinden

tussen GGD’en en labs.

LCDK houdt zich bezig met alle materialen en stromen zo goed mogelijk in te richten. Zaken over nan-covid en kritieke covid zijn

niet herzien. Alleen het aantal niet kritieke covid — kortom aantallen van de GGD testlocaties volgend uit coronlT. Hierhij wordt

rekening gehouden met een conservatief reéle inschatting zodat er voldoende materiaal beschikbaar is. Dus feitelijke aantallen met

marge. De cijfers tonen regionale verschillen. Daarom wordt er ook gekeken wat je per GGD verwacht.

Als dit wordt doorgerekend op de totale geschatte vraag dan komt dat neer op 16,800 testen voor 1 juli. Dan testvraag per GGD in

beeld, en dat verdelen per testlocatie zoals we nu ook de verhouding zien. Dit is de eenheid waarop we de stromen proberen zo

veel mogelijk in kaart te brengen. Als een herziening moet plaatsvinden tussen GGD en labs is dit de basis. Dit wordt in nauw

samenspraak gedaan met GGD’en en MMLS. Prioriteit voor gesprekken wordt gegeven aan regio’s waar veel lijkt te veranderen.

Verder verstandig om vinger aan de pols houden. Kijken of de vraag in lijn is met wat we zien gebeuren en aan de hand daarvan

kunnen we dan evt. in gesprek.

zit er nog restcapaciteit of materiaal bij de HPV labs?

oezit capaciteit en ook dat wordt per regio meegenomen. Ook dat is geen absoluut aan uit proces. Daarom vliegen we het

meer gefaseerd aan, ook vanwege het draagvlak.

Ook relevant wat er gebeurt als er een extra locatie wordt geopend of gesloten. Dat kan nog wat consequenties hebben. Nu

baseer je de prognoses op aantallen die voor een deel aanbod gestuurd zijn. Men kan overlopen naar andere GGD regio’s en dan

heb je niet de werkelijke vraag in de regio, maar een prognose wat de testcapaciteit is in die regio.

Eens, daarom gaan we uit van een wat grover niveau. Zijn ons hiervan bewust. Suggesties hoe beter zijn welkom. Goed voor

ons ook om te weten waar er evt. veel overloop in regio’s zit.

IEEE Houden jullie rekening met zomervakantie en welk deel gerelateerd is aan de scholen nu?

FIGeen rekening mee gehouden maar wel besproken. Doel is nu om te zorgen dat er geen probleem ontstaat.

el
hier ook samenwerking met RIVM in?

a

Prognoses ook van belang voor BCO. Hoe delen?

Dit staat op mijn lijst om samen met GGD GHOR NL te kijken welke data wordt verzameld en door wie, en wie heeft die data

nodig om het proces goed in te kunnen richten. Om een wildgroei aan dashboards te voorkomen.

5.1.2¢

* Financiering

EEEEvanmiddag overleg waar ook [EER input geleverd heeft. Wat opvalt is dat aan de GGD kant bij de RAC'cers weinig signalen

over onduidelijkheden over financiering binnenkomen. Wel vragen aan de lab kant. Ook vragen over declaratie. Ook mensen die
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niet aangesloten zijn op coronit kunnen declareren. Daar zijn her en der wat misvattingen. Ook daar hopelijk de komende weken

wat duidelijkheid in verstrekken.

es
is een bijeenkomst, wij ontvangen vanuit GGD’en wel veel vragen en die hebben we geinventariseerd. Hier zullen

* Testaanmeldcentrum/callcenter testen en burgerportaal

* Svz CoronlT

Atte: Het punt rondom uitbellen, wat een heel complexe is met veel factoren, is flink teruggebracht.

+ Afstemming ism BCO

* Productiecijfers

* Communicatie/pers

IEEE andaag komt het artikel van follow the money. Verder opvallend veel positieve berichten van mensen m.b.t. de

testlocaties. lk zal een paar leuke doorsturen. Zaterdag wasBE vii Hart voor NL. De Landelijke tv campagne is zaterdag

begonnen. We hebben nog niet het uitzendschema. Er wordt druk gemonitord wat het effect daarvan is op de testlocaties. Als dit

schema bekend is wordt dat ook gedeeld met het callcenter.

* Aanvrager testen

Er is veel behoefte aan duidelijkheid over wie aanvrager van de test is JJEEEZJk2! dit punt opnemen en samen met collega’s over

* QOverige veel gestelde vragen/aandachtspunten

Vriendelijke groet,

Dit bericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde. Het bericht kan vertrouwelijke informatie bevatten. Als u dit

bericht per abuis hebt ontvangen, wordt u verzocht het te vernietigen en de afzender te informeren. GGD GHOR

Nederland is niet aansprakelijk voor onjuiste en onvolledige overbrenging van de inhoud van een verzonden e-mail

bericht, of een te late ontvangst daarvan.


